
* Scutirea de la plata CAS a 
zilierilor se va face prin Ordonanță 
de Urgență a Guvernului, care va 
anula prevederile Ordonanței 
26/2019 de modificare a Legii 
zilierilor.   

Guvernul Orban pregătește o 
Ordonanță de Urgență prin care va 
scuti persoanele care lucrează ca 
zilieri de la  plata CAS, măsură care va 
conduce la scăderea costurilor cu forța 
de muncă și implicit la reducerea 
migrației forței de muncă din 
agricultură în alte țări din Comunitatea 
Europeană sau din afara UE. 

(Continuare  în  pagina  4)

Î n  p r e z e n ț a  
consilierilor locali, în sala 
de conferințe a Casei de 
Cultură din Roșiorii de 
V e d e ,  p r i m a r u l  
municipiului, Valerică 
Gheorghe Cîrciumaru, a 
înmânat diplome și 
premii în bani șefilor de 
promoție din cele trei 
liceele roșiorene.

Acest fapt a devenit 
deja o tradiție la Roșiorii 
de Vede.

(Continuare  în  
pagina  7)

Fermierii crescători de animale din România vor primi 
despăgubiri de la stat, la prețul pieței, pentru animalele  
sacrificate din cauza unor boli, anunță Autoritatea 
Sanitară Veterinară și pentru Siguranța Alimentelor 

(ANSVSA), într-un proiect de hotărâre de Guvern, 
publicat pe site-ul oficial al instituției.

Potrivit proiectului de act normativ, vor beneficia de 
despăgubiri persoanele juridice şi persoanele fizice 
proprietare de animale, cu condiția ca animalele să fie 

deţinute cu respectarea normelor sanitare veterinare în 
vigoare, declarate şi înregistrate obligatoriu în registrul 
agricol şi, după caz, în sistemul naţional de identificare şi 
înregistrare a animalelor, în conformitate cu 

reglementările legale în vigoare, dacă au suferit pagube 
după suspicionarea și confirmarea bolii prin aplicarea 
măsurilor de control specifice ce se întreprind pentru 
lichidarea rapidă a focarelor de boli transmisibile.

(Continuare  în  pagina  4)

Ziarul tuturor teleormănenilor care au ceva de spus

Un ziar care nu tace, nu minte, nu iartă şi spune lucrurilor pe nume
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Premierea şefilor de promoţie 
din liceele roșiorene

ANSVSA: 

Fermierii care își sacrifică animalele, din cauza 
unor boli, vor primi despăgubiri de la stat!

Zilierii din agricultură 
vor fi scutiți de la plata CAS!

Incendiu izbucnit
 la un lan de grâu! 
Pagube de peste

 100.000 lei 

Femeie agresată 
de concubin! Poliția 

a emis ordin de 
protecție



2 EVENIMENT - ACTUALITATE

Pompierii au fost solicitați 
să intervină pentru stingerea 
unui incendiu izbucnit la un 
lan de grâu, pe raza localității 
Brânceni, cu pericol de 
extindere la mai multe culturi 
agricole.

Incendiul, ce se manifesta 
pe o suprafață de circa 40 de 
hectare. A fost stins de două 
echipaje de pompieri din 
cad ru l  De tașamen tu lu i  
A l e x a n d r i a ,  c u  d o u ă  
autospeciale de lucru cu apă 
și spumă și o autocisternă, în 

coopera re  cu  membr i i  
Serviciului Voluntar pentru 
Situații de Urgență al localității 
Brânceni  ș i  personalu l  
operatorului economic care 
deținea cultura de grâu, 
aceștia intervenind cu mai 
multe utilaje agricole.

Cu ajutorul fâșiilor arate 
realizate perpendicular pe 
direcția de propagare a 
incendiului, flăcările au fost 
localizate rapid, militari 
reușind stingerea lor în 
aproximativ două ore.

Valoarea pagubelor a fost 
estimată la suma de 100.000 
de lei, iar cea a bunurilor 
salvate la peste 300.000 de 
lei.

Din primele cercetări 
efectuate pentru stabilirea 
cauzei probabile de incendiu, 
a reieșit faptul că evenimentul 
s-a produs de la o țigară 
nestinsă corespunzător, 
aruncată la întâmplare pe 
v e g e t a ț i a  u s c a t ă  d i n  
apropierea culturii de grâu.

C. DUMITRACHE

Activitatea de transport în regim de taxi ar putea fi efectuată 
și cu autovehicule cu până la 9 locuri, față de cel mult 5 locuri 
cum prevede legea în prezent, potrivit unui proiect legislativ. 
Astfel, taximetriștii ar beneficia de același tratament ce a fost 
aplicat serviciilor de transport alternativ precum Uber, Bolt sau 
Yango.

La sfârșitul lunii trecute, Parlamentul a adoptat un proiect 
lege care prevede autorizarea autovehiculelor care au cel mult 9 
locuri în activitățile de transport alternativ/ ride-sharing.

Un proiect legislativ similar a fost înregistrat și pentru 
activitatea de transport în regim de taxi. Astfel, taximetriștii ar 
putea să utilizeze și autovehicule cu până la 9 locuri și să 
beneficieze de același tratament ce a fost aplicat serviciilor de 
transport alternativ precum Uber, Bolt sau Yango.

“Serviciile de taxi sunt asimilate serviciilor de transport. 
Pentru asigurarea unui regim concurențial echilibrat și stabilirea 
unui regim nediscriminatoriu a modurilor de transport utilizate 
pentru transportul de persoane în mediul urban, trebuie 
eliminate discriminarea și îngrădirea accesului la piața 
transportului în regim de taxi a posesorilor de autovehicule care 
se încadrează în definiția autoturismului,” subliniază autorii 
proiectului. 

Pentru a intra în vigoare, proiectul trebuie aprobat de ambele 
camere ale legislativului și promulgat de șeful statului.

SC Mara Prod Com SRL angajează personal 
supermarket. Relații la sediul societății din Alexandria, Str. 
Abatorului, Nr. 1 Bis. Telefon: 0247/314.575

***
SC Mara Prod Com SRL angajează escavatoriști și 

buldoescavatoriști. Relații la telefon 0766.279.773.
***

SC ATAC GUARD&PROTECT SRL angajează agenți de 
pază. Telefon: 0247/312.854.

***
Angajăm șoferi categoria C. Relații la telefon 

0766.279.773.
***

SC MARA PROD COM SRL angajează muncitori 
necalificați.  Relații la telefon 0766.279.773.

***
Angajăm șef firmă de pază și paznici. Relații la telefon: 

0766.279773.
***

SC MARA PROD COM SRL angajează economist și 
contabil, de preferat cu experiență în muncă.  Relații la 
telefon: 0247/314.575. 

***
Complexul turistic MARA angajează ospătari pentru 

restaurantul RIVIERA și personal de serviciu pentru motel 
și spălătorie. Relații la tel. 0723.148.613 sau direct la sediul 
complexului.

Anunţuri

O femeie a fost agresată de concubin. 
Aceasta nu a astat pe gnduri șia  anunțat 
autoritățile. Oamenii legii au emis ordin de 
protecție.

Polițiștii din Alexandria au întocmit dosar 
penal sub aspectul săvârșirii infracțiunii de 
violență în familie și au emis ordin de protecție 
provizoriu în cazul unui bărbat în vârstă de 43 
de ani din comuna Mârzănești, care și-ar fi 
agresat concubina.

Polițiștii au fost sesizați verbal de către o 
femeie în vârstă de 38 de ani din comuna 
Mârzănești cu privire la faptul că a fost 
agresată de către concubinul său, un bărbat în 

vârstă de 43 de ani.
Oamenii legii care s-au deplasat la fața 

locului au stabilit că, în timp ce se aflau în 
locuința comună, pe fondul consumului de 
băuturi alcoolice, bărbatul ar fi agresat-o fizic 
pe concubină, nefiind solicitată asistență 
medicală.

În cauză a fost întocmit dosar penal sub 
aspectul săvârșirii infracțiunii de violență în 
familie, totodată fiind emis ordin de protecție 
provizoriu.

Cercetările continuă.

C.DUMITRACHE

Incendiu izbucnit la un lan de grâu! Pagube 
de peste 100.000 lei 

I n s p e c t o r a t u l u i  d e  
J a n d a r m i  J u d e ț e a n  
Teleorman acționează în 
sistem integrat cu structurile 
MAI ,  sub coordonarea 
I n s t i t u ț i e i  P r e f e c t u l u i  
Teleorman pentru verificarea 
respectării măsurilor de 
protecție împotriva răspândirii 
noului coronavirus.

Acțiunea forțelor de ordine 
v i z e a z ă  r e s p e c t a r e a  
măsurilor stabilite de autorități 
pentru limitarea răspândirii 
COVID-19 în locurile publice, 
terase și spații închise, unde 
sunt aglomerări de persoane. 

Așa cum ne-au obișnuit, 

jandarmii teleormăneni sunt 
la datorie, reprezentând 

siguranța fiecăruia dintre noi.
Cornelia RĂDULESCU

Femeie agresată de concubin! Poliția 
a emis ordin de protecție

Costel Alexe, ministrul Mediului, a anunțat, 
marți, în cadrul unei conferințe de presă că 
instituția pe care o conduce 
este prima autoritate din 
Europa care are o rețea 
proprie de senzori.

„Vă informez că suntem 
prima autoritate de mediu 
din Europa, care va avea o 
rețea proprie de senzori în 
administrarea sa. Prima 
autoritate de mediu din 
Europa. Vrem să facem 
acest lucru pentru că 
observăm și la nivel național, și la nivelul 
orașelor mari din țara noastră că se dezvoltă 
aceste rețele independente de senzori.

Vrem să facem acest lucru tocmai pentru a 
veni în sprijinul lor, ca prin amplasare, prin 

specificațiile tehnice să 
reușim să venim în sprijinul 
lor, astfel încât și ei să își 
c a l i b r e z e  r e ț e l e l e  
independente de senzori 
în funcție de stați i le 
noastre de măsurare a 
calității aerului, singurele 
acreditate și omologate de 
Comis ia  Eu ropeană ,  
singurele din oricare alt 
s t a t  e u r o p e a n  c a r e  

furnizează date către Comisia Europeană, în 
baza cărora se fac statisticile la nivel național”, 
a declarat, marți, Costel Alexe.

IJJ Teleorman:

Mobilizare generală pentru prevenirea 
îmbolnăvirilor cu COVID-19

Ministrul Sănătății, Nelu Tătaru, a vorbit despre posibilitatea 
revenirii la starea de urgență, în contextul creșrerii numărului de 
cazuri de coronavirus în România.

„Gestionăm o criză a pandemiei, vreau să avem o legislație 
care să ne permită să ne desfășurăm activitatea, să revenim la 
acele cazuri de 100 și ceva de infectări pe zi. Facem o analiză, 
facem o propunere spre starea de urgență”, a spus minisitrul.

„Creșterea numărului de cazuri e de la o zi la alta și atunci se 
poate declara o stare suplimentară decât cea de alertă, dar 
evaluarea ne va da și răspunsul”, a adăugat el.

Nelu Tătaru a precizat că România a revenit la o rată de 
transmitere de 1,4, la nivelul zilei de 8 mai, de la o transmitere de 
0,6-0,7 în urmă cu o lună.

„Mesajul meu este și va fi respectarea regulilor - respectarea 
distanțării fizice, respectarea principiilor de igienă, respectarea 
indicației medicului și, chiar dacă nu avem o formă legislativă în 
acest moment, internarea în spital, tratarea în spital. Trebuie să 
respectăm aceleași reguli pe care le-am respectat și până acum”, 
a mai spus ministrul.

Proiect legislativ:

Taximetriștii ar putea 
primi autorizație și pentru 

autovehiculele cu până 
la 9 locuri

Nelu Tătaru: Facem o analiză, 
facem o propunere spre 

starea de urgență

Costel Alexe: „Suntem prima autoritate 
de mediu din Europa care va avea o 

rețea proprie de senzori”
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* Amendament PSD: 
p a r t i d e l e  p o t  f o l o s i  
subvenții în campanie

Un proiect de lege inițiat de 
UDMR pentru organizarea 
alegerilor locale pe 27 
septembrie a trecut, marți, de 
S e n a t ,  p r i m ă  c a m e r ă  
sesizată. Inițiativa legislativă 
a Guvernului în acest caz a 
fost respinsă de senatori. 
Senato r i i  PSD Șerban 
Nicolae și Cosmin Preda au 

introdus un amendament prin 
care partidele vor putea folosi 
subvențiile de la stat pentru 
f i n a n ț a r e a  c a m p a n i e i  
electorale, lucru interzis în 
l e g i s l a ț i a  a c tu a l ă .  D e  
asemenea, propunerea USR 
p r i v i n d  o r g a n i z a r e a  
scrutinului în două zile a fost 
respinsă în Comisia Juridică.

Poriectul de lege inițiat de 
senatorul UDMR Cseke Attila-
Zoltan și deputatul UDMR 
Benedek Zacharie a fost 
adoptat de Senat cu 81 de 
voturi "pentru", 8 ''împotrivă'' 
şi 39 de abţineri, potrivit 
Agerpres.

Astfel, data scrutinului 
electoral a fost stabilită pe 27 
septembrie, precum a stabilit 
anterior și Guvernul.

Comisia juridică a discutat, 
marţi, şi un proiect similar al 
Guvernului, la care au dat 
r a p o r t  d e  r e s p i n g e r e ,  
proiectul fiind respins şi de 
plen. Unele articole au fost 
preluate de comisie în 
varianta finală a proiectului 
adoptat, care urmează acum 
să intre în dezbaterea 
Camerei Deputaţilor - for 
decizional în acest caz.

Parlamentarii au inclus și o 
prevedere ca personalul să 
beneficieze de materiale de 
protecție sanitară.

M e m b r i i  b i r o u r i l o r  
electorale, personalul tehnic 
a u x i l i a r ,  p e r s o a n e l e  
a c r e d i t a t e ,  d e l e g a ţ i i  
acreditaţi, operatorii de 
calculator, personalul de pază 
şi alegătorii pot primi, în mod 
gratuit, materiale de protecţie 
sanitară, în condiţiile stabilite 
prin hotărârea Guvernului 
privind măsurile tehnice 
necesare bunei organizări şi 
desfăşurări a alegerilor locale 
prevăzută de Legea nr. 
84/2020 în vederea prevenirii 
ş i  combater i i  e fecte lor  
pandemiei de COVID-19. 
Materialele sanitare, precum 

şi igiena şi dezinfecţia 
localurilor de vot se asigură 
de Ministerul Sănătăţii, iar 
transportul şi distribuirea 
acestora se asigură prin grija 
M A I  ş i  a  i n s t i t u ţ i i l o r  
prefectu lu i ,  cu spr j inul  
primarilor, prevede un alt 
amendament.

Un amendament introdus 
de senatorii PSD Șerban 
Nicolae și Radu Cosmin 
Preda prevede o derogare de 

la prevederile actuale privind 
f inanțarea part idelor în 
campanie electorală și dă 
voie acestora să folosească 
subvenții de la stat.

O altă modificare, depusă 
de senatorii PMP Dorin 
Bădulescu și PSD Radu 
Cosmin Preda, dă dreptul 
partidelor care nu au grupuri 
î n  a m b e l e  c a m e r e  
p a r l a m e n t a r e  s ă  a i b ă  
reprezentanți în secțiile de 
votare.

Parlamentarii USR s-a 
abţinut de la vot, senatoarea 
F l o r i n a  P r e s a d ă  
argumentând că acesta are o 
s e r i e  d e  p r e v e d e r i  
neconstituţionale.

" A  f o s t  r e s p i n s ă  
propunerea USR privind 
organizarea de vot pe 
parcursul a două zile - 
sâmbătă, 26 septembrie, şi 
duminică, 27 septembrie. (...) 
PSD nu vrea ca cetăţenii, în 
condiţii de pandemie, să 
voteze timp de două zile. 
Sănătatea românilor va fi 
pusă în pericol. (...) Joaca cu 
copiatul dintr-un proiect de 
lege al Guvenului a rezultat 
î n t r - o  d e c i z i e  d e  
neconstituţionalitate, în bună 
parte din cauza paralelismului 
l e g i s l a t i v " ,  a  s u s ţ i n u t  
senatoarea USR.

Şi senatorii PNL s-au 
abţinut de la vot, Daniel 
Fenechiu reclamând în plen 
"maniera de lucru", prin care 
u n  p r o i e c t  s i m i l a r  a l  
Guvernului a fost respins de 
C o m i s i a  j u r i d i c ă  ş i  
aproximativ jumătate dintre 
amendamen te  au  f os t  
preluate în proiectul legislativ 
al UDMR.

Liderul senatorilor UDMR, 
Cseke Attila, a precizat că 
proiectul este unul important, 
c a r e  s - a  d e g a j a t  d i n  
dezbaterea publică şi din 
poziţionările publice ale 
major i tăţ i i  formaţ iuni lor  

parlamentare sau chiar 
neparlamentare legat de data 
alegerilor locale.

"Sigur că anul acesta este 
o situaţie specială, în care a 
t r e b u i t  s ă  p r e l u n g i m  
mandatele autorităţilor locale. 
(...) Avem două proiecte 
legislative, şi unul are raport 
de admitere şi celălalt de 
respingere, aşa cum scrie 
Regulamentul Senatului. Din 
punct de vedere procedural, 
Comisia juridică a luat decizia 
cea mai bună. (...) Haideţi să 
fim responsabili", a spus 
senatorul.

El a subliniat că proiectul 
prevede şi fonduri pentru 
indemnizaţiile membrilor şi 
preşedinţilor secţiilor de 
votare.

"Acestea sunt, de regulă, 
prevăzute de o hotărâre de 
Guvern şi nu de lege, dar 
pentru că Guvernul nu a 
prevăzut fondurile necesare, 
în bugetul anual actual, 
pentru organizarea celor 
două alegeri din acest an, 
Parlamentul a trebuit să vină 
cu o soluţie în acest sens", a 
arătat Cseke Attila.

AEP: Candidaturile vor 
putea fi depuse până pe 18 
august

Ca urmare a adoptării 
actului normativ, Autoritatea 
Electorală Permanentă (AEP) 
informează că perioada 
electorală va începe cel mai 
târziu la data de 29 iulie, 
urmând ca la data de 2 august 
să f ie const i tui t  Biroul 
Electoral Central (BEC).

Birourile electorale de 
c i r c u m s c r i p ţ i e  v o r  f i  
constituite la data de 8 
august, dată de la care vor 
putea fi înregistrate alianţele 
electorale şi vor putea fi 
depuse candidaturile.

"În ceea ce priveşte 
a l ianţe le e lectorale,  la  
alegerile locale, acestea se 
pot constitui între partide 
politice sau alianțe politice la 
nivel județean ori local. Un 
partid politic nu poate face 
parte, la același nivel, decât 
d in t r -o  s ingură a l ianță  
electorală. La alegerile locale 
din 2020, alianțele electorale 
se înregistrează la biroul 
electoral de circumscripție 
județeană sau la biroul 
electoral de circumscripție a 
municipiului București, după 
caz, până cel mai târziu la 
data de 11 august 2020.

Perioada de depunere a 
candidaturilor urmează să se 
încheie la data de 18 august 
2020, birourile electorale de 
circumscripţie urmând să 
constate rămânerea definitivă 
a acestora la data de 24 
august 2020.

Campania electorală va 
începe în data de 28 august 
2020 şi se va încheia în ziua 
de sâmbătă care precedă 
data alegerilor, respectiv în 
data de 26 septembrie 2020, 
ora 7.00", mai arată un 
comunicat al AEP.

Dacă lucrurile nu se vor clarifica, n-o să-mi las partidul, 
pentru că o să-i fie dificil să candideze singur

 Fostul președinte, Traian Băsescu, a sugerat, marți 
seara, la Digi24.ro, că ar putea candida la Primăria Capitalei, 
”dacă lucrurile nu se vor clarifica”, referindu-se la 
neînțelegerile dintre PNL și USR/PLUS.

„Se pare că nu se reușește foarte bine cuplarea între USR 
și PNL. PMP-ul e prea mic ca să influențeze lucrurile, el va 
acționa în funcție de ce fac cei doi mai mari”, a declarat Traian 
Băsescu, reconfirmând că nu exclude o candidatură proprie 
la Primăria București, dacă situația o va impune. „Aici este 
marea problemă, în găsirea unei soluții politice între PNL și 
USR. PMP-ul nu-i 40 la sută în București, nu-i 25 la sută în 
București, cum sunt ceilalți doi parteneri de opoziție”, a arătat 
Traian Băsescu. „Dacă lucrurile nu se vor clarifica, n-o să-mi 
las partidul, pentru că o să-i fie dificil să candideze singur”, a 
punctat Traian Băsescu.

PNL și Alianța USR/PLUS îl susțin pe Nicușor Dan la 
Primăria Capitalei, dar nu se înțeleg asupra unor candidați 
comuni la sectoarele Capitalei.

Pe de altă parte, o eventuală intrare în cursă a fostului 
președinte, ar rupe voturi de la Nicușor Dan, la fel cum Pro 
România, care va avea propriul candidat, va rupe voturi de la 
Gabriela Firea. Potrivit surselor G4Media.ro, Traian Băsescu 
este încurajat să candideze de oameni apropiați de actualul 
primar pentru a fragmenta voturile dreptei în București.

Amintim că situația pentru Gabriela Firea s-a complicat 
după ce Victor Ponta a anunțat că Pro România va avea 
propriul candidat la Primăria Capitalei și la sectoare. În plus, 
primarul Sectorului 3, Robert Negoiță, a anunțat că nu va mai 
candida din partea PSD.

Fostul președinte crede că, dacă va candida la primăria 
Capitalei, fostul premier Victor Ponta, liderul Pro România, nu 
are șanse reale în fața Gabrielei Firea, actualul edil al 
Capitalei, dacă aceasta „va fi susținută onest” de partid.

„Știți că PSD-ul are un dar nemaipomenit să-și lichideze 
liderii, iar o Firea care ar mai câștiga un mandat la Primăria 
Capitalei e o mare amenințare pentru primul scaun al PSD-
ului. Am trăit momente de-astea, știu foarte bine care a fost 
propulsia unei astfel de victorii la Primăria Capitalei, în PD, 
când a fost competiția cu Petre Roman. N-o spun ca un lucru 
de glorie, dar e o analiză politică”, a adăugat Traian Băsescu.

Primarul general, Gabriela Firea, susţinută de PSD pentru 
un nou mandat, afirmă că renunţă la această candidatură 
dacă partidele de stânga sau centru-stânga găsesc o 
persoană care este mai bine plasată în sondaje decât ea. 
Firea susţine că partidele de stânga creează confuzie în 
rândul alegătorilor dacă au mai mulţi candidaţi, dar şi prin 
mesajele din ultimele zile.

”Eu, în această seară, anunţ că nu mai candidez la 
Primăria Capitalei, dacă pe flancul de centru şi centru stânga 
domnii despre care vorbim în această seară au un procentaj 
mai mare decât mine. (…) Eu nu mă ţin de scaun, nu m-am 
născut primar general (…) Dacă PSD sau o alianţă formată 
din partide de stânga şi centru stânga au un candidat mai bun 
decât mine, în sensul de validare a publicului din municipiul 
Bucureşti, eu nu mă ţin de scaun, eu îmi văd de viaţa mea (…) 
Nu este niciun fel de ameninţare voalată, nu este niciun fel de 
şantaj politic şi nici nu aş vrea să se speculeze că Firea e 
supărată pe PSD că nu a negociat suficient de bine cu Victor 
Ponta”, a anunţat Gabriela Firea.

Aceasta susţine că, dacă se va găsi un candidat al stângii 
mai bine plasat în sondaje decât ea, îi va strânge acestuia 
mâna şi îl va susţine, afirmând că este un ”om de echipă” şi că 
nu se va opune interesului echipei din care face parte.

În caz contrar, Firea consideră că formaţiunile de stânga 
riscă să ”se facă de râs”.

Traian Băsescu, despre 
o eventuală candidatură la

 Primăria Capitalei:

Alegeri locale pe 27 septembrie
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Beneficiază de despăgubiri, potrivit legii, 

persoanele juridice şi persoanele fizice pentru 
animalele bolnave, dar și pentru pagubele 
colaterale, respectiv distrugerea de  produse 
de origine animală: lapte și produse din lapte, 
carne și produse din carne, ouă, material 
germinativ și embrioni.

Despăgubirile se vor acorda prin intermediul 
Direcției județene  sanitare  veterinare și pentru 
siguranța alimentelor pe a cărei rază teritorial-
administrativă se găsesc animalele sau 
produsele și subprodusele provenite de la 
acestea. Despăgubirile se acordă în baza 
evaluărilor făcute de comisia de evaluare.

În cazul lichidării rapide a focarelor de boli 
transmisibile, dacă animalele sunt asigurate, 
despăgubirile se acordă în limita diferenței de 
preț dintre valoarea asigurată, încasată de 
proprietarul animalelor, și valoarea de piață a 
animalelor în momentul uciderii, în cazul în care 
aceasta din urmă este mai mare.

Despăgubirile se acordă în funcţie de 
specificul fiecărei boli sau fiecărui caz de boală 
şi de etapa în care autoritatea sanitar - 
veterinară şi pentru siguranţa alimentelor a 
dispus tăierea / uciderea animalului, precum și 
distrugerea produselor și subproduselor, 
înregistrate ca pagube colaterale.

Suma pentru pierderea suferită de 
proprietar prin tăierea sau uciderea animalului, 
precum și suma pentru pagubele colaterale 
înregistrate la data la care a avut loc acţiunea 
de lichidare a focarului de boală, se stabilește 

de o comisie de evaluare. Din comisie vor face 
parte : reprezentantul teritorial al MADR, 
respectiv al Oficiului pentru Ameliorare şi 
Reproducţie în Zootehnie;  reprezentantul 
Centrului local de combatere a bolilor, 
desemnat de prefect – coordonator al comisiei 
de evaluare și

 reprezentantul Unităţii locale de sprijin, 
respectiv primarul localităţii sau persoana 
desemnată de acesta.

Convocarea comisiei se face de către 
prefect, la solicitarea scrisă a Direcţiei județene 
sanitare  veterinare şi pentru siguranţa 
alimentelor judeţene. Comisia analizează şi 
aprobă valoarea de piață a animalului la data la 
care a avut loc acţiunea de lichidare a focarului 
de boală. Valoarea de piață la care se acordă 
despăgubiri se stabilește pe baza statisticilor 
elaborate de Ministerul Agriculturii și Dezvoltării 
Rurale, în conformitate cu politicile agricole 
naționale. 

Între cele 30 de boli care trebuie eradicate, 
inclusiv prin sacrificarea animalelor bolnave din 
ferme, se numără și tuberculoza bovină,febra 
aftoasă, pesta bovină, pleuropneumonia 
contagioasă a bovinelor, pesta ecvină, pesta 
rumegătoarelor mici, salmoneloza aviară 
zoonotică, loca americană şi bolile virotice ale 
albinelor, gripa aviară la păsări, variola ovină şi 
caprină. Despăgubiri se acordă totodată pentru 
suinele ucise afectate de pesta porcină 
africană și pesta porcină clasică, trichineloză și 
alte boli infecțioase. 

George ZAVERA

4 SOCIAL - ECONOMIC
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Potrivit declarației ministrului Agriculturii şi Dezvoltării 

Rurale, Adrian Oros, migrația forței de muncă ar trebui să se 
diminueze după introducerea scutirii de la plata CAS pentru 
zilieri. „Avem o modificare a Legii zilierilor, pentru că anul 
trecut, în 1 mai, a fost modificată prin Ordonanţa 26/2019 şi s-
a mai adăugat 25% CAS. Asta a făcut ca, de anul trecut până 
acum, să crească foarte mult costul muncii zilierilor – şi asta 
mi-au spus-o mai ales cei care au activităţi în legumicultură, 
în zona de graniţă. Spuneau, când am fost la Bihor, acum 
două săptămâni, că majoritatea muncitorilor zilieri preferă să 
traverseze cu bicicleta graniţa, să lucreze în Ungaria, pentru 
că acolo taxarea muncii este fixă: 1,5 euro pe zi la zilieri. 
Avem proiectul de ordonanţă pregătit să anulăm acel articol 
care a fost dat anul trecut, în 1 mai”, a spus ministrul Oros, 
citat de Agerpres.

George ZAVERA

ANSVSA: 

Fermierii care își sacrifică animalele, din cauza 
unor boli, vor primi despăgubiri de la stat!

Zilierii din agricultură 
vor fi scutiți de la plata CAS!

Pensiile vor creşte, pentru 
că este evident că e necesară 
o suplimentare, dar acest lucru 
trebuie să aibă susţinerea 
bugetului, pentru că venim 
după o perioadă în care 
economia a fost greu lovită, a 
declarat marţi seara ministrul 
Muncii, Violeta Alexandru.

"Mesajul pe care vreau să-l 
transmit este că acest Guvern 
este responsabil. Va fi o 
creştere a pensiilor. Este un 
Guvern responsabil care va 
anunţa o eventuală modificare 
a legii, în sensul procentului de 
40% la sută cunoscut, în baza 
unor analize privind încasările 
la buget. Nu este nimeni care 
să nu vrea, mai ales că ştim 
foarte bine care e traiul zilnic al 
unui om care, după o viaţă de 
muncă, uneori în condiţii foarte 
grele, este în situaţia de a avea 
nevoie de medicamente, este 
în situaţia de a se descurca 
singur de cele mai multe ori. 
Să nu se creadă că nu avem 
nicio înţelegere. În mod 
evident, dincolo de orice 
populism, suntem oameni 
responsabili şi vom comunica 
acest lucru în baza datelor 
privind încasările la buget. (...) 
Nu este nimeni în această 
echipă guvernamentală care 
din rea voinţă să nu fie de 
a c o r d  c u  c e r i n ţ e l e  
pensionarilor, pentru că nu 
avem cum. Este evident că 
este necesară o suplimentare, 
dar acest lucru trebuie să aibă 
susţinerea bugetului, pentru 
că venim după o perioadă de 
pandemie, în care economia a 
fost greu lovită", a explicat 

ministrul Muncii la TVR1, citată 
de Agerpres.

Aceasta s-a declarat mirată 
de afirmaţiile de marţi ale 
liderilor unor asociaţii de 
pensionari, care au anunţat 
p r o t e s t e  î n  s t r a d ă  î n  
septembrie şi acţiuni în 
instanţă dacă pensiile nu vor fi 
majorate cu 40%, şi şi-a 
exprimat regretul că nu s-a 
putut găsi un canal de dialog.

"Sunt mirată. Asociaţiile 
sunt beneficiare ale unor 
finanţări de la Ministerul 
Muncii. Mi-aş fi dorit, aşa cum 

ne-am auzit atunci când i-am 
rugat, n-am avut neapărat un 
ecou, să mă ajute în perioada 
pandemiei, să preia dânşii, 
având în vedere relaţia 
contractuală pe care o avem în 
baza legii de funcţionare,(...) 
să preia comunicările cu 
pensionarii. Din păcate n-am 
avut ecou. Regret că atunci 

am putut să dialogăm şi acum 
n-am găsit un canal de dialog. 
Din punctul meu de vedere voi 
continua comunicarea cu 
t o a t e  a s o c i a ţ i i l e  
pensionarilor", a spus Violeta 
Alexandru.

Aceasta a subliniat că atât 
premierul, cât şi ministrul 
Finanţelor au spus clar că, în 
momentul în care va exista o 
situaţie a încasărilor la buget, 
se va comunica şi se va 
dezba te  cu  ca tegor i i l e  
implicate, în cazul de faţă cu 
pensionarii.

Trei mari organizaţii ale 
pensionarilor au anunţat marţi 
c ă  i n t e n ţ i o n e a z ă  s ă  
organizeze manifestaţii de 
stradă în septembrie, în cazul 
în care Guvernul nu va 
respecta legea care prevede 
creşterea pensiilor cu 40% de 
la 1 septembrie.

Dacă liderii UE nu reușesc să ajungă săptămâna viitoare 
la un acord cu privire la un pachet de relansare economică 
după pandemia de COVID-19, Uniunea se va confrunta cu 
dificultăți, a avertizat Johannes Hahn, comisarul european 
pentru buget.

Uniunea Europeană se confruntă cu cea mai gravă criză 
economică din istoria sa, cu o estimare de scădere a 
Produsului Intern Brut de 8,3% în acest an, conform 
ultimelor prognoze ale Comisiei Europene.

Dacă liderii de stat și de guvern din UE doresc să-și 
susțină economiile, trebuie să ajungă la un acord privind 
bugetul pe termen lung (de 1.100 miliarde de euro pentru 
2021-2027) și  instrumentul de relansare în valoare de 750 
de miliarde de euro, a spus Hahn la un eveniment organizat 
în Bruxelles, scrie EURACTIV.com.

„Oamenii se așteaptă ca politicienii să poată lua decizii și 
trebuie să aibă certitudini și încredere”, a spus Hahn. „Dacă 
nu există încredere, nu există speranță, nu există consum și 
dacă nu există consum nu există investiții”.

Comisarul a 
insistat că este 
important ca UE 
să demonstreze 
că este capabilă 
să ia decizii și să 
pună pe masă 
fo r ța  de  a tac  
necesară pentru a 
c o n t r a c a r a  
c o n s e c i n ț e l e  
socio-economice 
ale crizei COVID-
19, dar dincolo de asta, dacă va exista un al doilea val, UE 
trebuie să arate că instituțiile au la dispoziție „mijloacele 
financiare pentru a face față unei astfel de provocări”.

Surse diplomatice din UE spun că un acord privind 
pachetul de relansare este posibil la summit-ul de 
săptămâna viitoare, dar pozițiile statelor membre sunt încă 
„destul de depărtate”.

Hahn a avertizat că propunerea Comisiei este însoțită de 
22 de texte legale care vor trebui negociate și adoptate și 
care se confruntă deja cu „constrângeri de timp importante”.

Comisia a propus luna trecută crearea unui instrument 
special pentru finanțarea revenirii economice, denumit Next 
Generation EU, care va suplimenta bugetului multianual al 
Uniunii. 

Dar alocarea fondurilor proiectată de Comisie nu este pe 
placul unor state membre, unii observatori susținând că 
țările cu deficit structural vor beneficia mai mult decât țările 
afectate de criză.

Hahn a spus că trebuie diferențiate „instrumentele care 
vizează răspunsul rapid, unde se acordă lichidități 
financiare” de „instrumentele menite să abordeze 
problemele structurale”.

Diplomații europeni se așteaptă ca președintele 
Consiliului European, Charles Michel, să prezinte liderilor 
europeni un nou pachet de negociere, care să aplaneze 
diferențele dintre cerințele diferitelor state membre.

Ministrul Muncii: Va fi o creştere a pensiilor.
 Vom anunța o eventuală modificare a majorării cu 40%

Comisarul pentru buget: 

UE va avea dificultăți 
dacă nu se ajunge la un acord 

pe planul de relansare
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Alexandria, Teleorman, Str. Abatorului, Nr.1 bis   Tel./ Fax: 0247/312.854; 314.575
E-mail: maraflorica@yahoo.com

S.C. MARA PROD COM S.R.L.
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VĂ OFERĂ ZILNIC:
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Mail: maraflorica@yahoo.com   www.motel-restaurant-mara.ro

Cazare: În camere double sau single room

Organizăm: Nunţi, Mese festive, Simpozioane, Recepţii, Petreceri pentru copii

Mobil: 0723.148.613; Tel/Fax. Receptie motel: 0247.443.308
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În acest an au fost premiați următorii elevi: 

Maria Alexandra Ștefan, clasa a XII-a B M.I., 
Colegiul Național „Anastasescu”, media 10.00; 
Diana Bianca Cîrlomete, clasa a XII-a D, Liceul 
Tehnologic „Virgil Madgearu”, media 9,94; 

Ștefania Delia Avram, clasa a XII-a A, Liceul 
Tehnologic „Anghel Saligny”, media 9,86.

Conform hotărârii Consiliului Local din 
municipiul Roșiorii de Vede, fiecare șef de 
promoție a fost premiat cu 1.000 de lei.

Cornelia RĂDULESCU

7EDUCAŢIE - CULTURĂ - SĂNĂTATE

Odată cu deschiderea școlilor în toamnă, atât 
instituțiile statului, la nivel central și local, cât și familiile, 
părinții și elevii vor trebui să împartă responsabilitatea 
unor reguli de prevenire a infecției cu coronavirus, reguli 
care se stabilesc chiar zilele acestea de către un grup de 
lucru interministerial. Iulian Cristache, președintele 
Federației Naționale a Asociațiilor de Părinți, a declarat 
pentru Edupedu.ro cum a decurs întâlnirea de lucru de la 
sediul Ministerului Educației, unde au fost prezenți și 
reprezentanții ministerului Sănătății.

În urma discuției, rămâne ca Institutul Național de 
Sănătate Publică să vină cu un draft de reguli sanitare 
care vor fi dezbătute în cadrul grupului de lucru 
săptămâna viitoare.

„Primul triaj, în familie”
„Trebuie să ne asumăm riscul redeschiderii școlilor, 

am vorbit astăzi cu cei de la Ministerul Sănătății că trebuie 
să ne responsabilizăm toți, nu doar instituțiile publice, 
trebuie să ne responsabilizăm noi familiile, să nu ne 
trimitem copiii bolnavi la școală. Dacă vedem că nu se 
simt bine, că au febră, că sunt răciți, îi ținem acasă, deci 
facem un prim triaj în familie”, a explicat Cristache.

În ceea ce privește logistica redeschiderii școlilor, 
pornind de la scenariile deja înaintate Guvernului de către 
reprezentanții părinților și publicate de Edupedu.ro, 
Cristache spune tabloul va arăta diferit de la urban, la 
rural, în funcție de numărul de copii din școli.

„Instituțiile statului vor redacta principiile generale 
după care fiecare școală își va face regulile proprii, 
aprobate prin consiliul de administrație, în funcție de 
situația și nevoile respectivei instituții de învățământ. 
Trebuie descentralizată decizia privind deschiderea 
școlilor. Spre exemplu, în mediul rural, unde sunt mai 
puțini elevi la clasă și mulți copii nu au acces la tehnologie 
ca să poată studia online, lecțiile se vor desfășura la 
școală, dar în condiții sanitare anume. La oraș, la școlile 
foarte mari și aglomerate, acolo putem vorbi de o 
prezență de 50% a elevilor la ore, în clasă, în timp ce 
restul participă la lecție online, în direct. Pentru aceasta, 
va trebui să redactăm un contract între familii și școli în 
care părinții să își asume responsabilitatea că le oferă 
copiilor spațiu, laptop sau tabletă și conexiune la internet”, 
a explicat Cristache pentru Edupedu.ro.

În cazul elevilor de școală primară sau mai mici, nu 
prea se pune problema de ore online din cauza vârstei și 
puterii mai reduse de concentrare. În plus, până la vârsta 
de 11 ani, nu se recomandă purtarea măștii, a mai spus 
reprezentantul părinților.

„Nu suntem de acord să înceapă școala fără ca statul 
să asigure laptopuri și tablete conectate la internet”

Ce se întâmplă, însă, cu elevii care nu au acces la 
internet, ai căror părinți nu își permit laptopuri și tablete? 
„Ministerul Educației va distribui laptopuri și tablete care 
să aibă conexiune la internet, sunt 250.000 care trebuie 
să ajungă la copii și profesori din fondurile de rezervă. Noi 
nu suntem de acord să înceapă școala fără asigurarea 
acestora”, a declarat Cristache.

El a spus că nu se pune problema ca școlile să nu se 
redeschidă la toamnă, fiindcă ar însemna sacrificarea 
unei generații. Trebuie să învățăm să ne adaptăm situației 
și să trăim cu acest virus până se vor îmbunătăți lucrurile.

„Cu toate regulile sanitare, din păcate nu poate 
garanta nimeni că nu vor fi contaminări, dar pe de altă 
parte trebuie să înceapă școala, nu putem sacrifica o 
generație de copii”, a mai spus Cristache.

Premierea şefilor 
de promoţie din liceele roșiorene

Ministrul Sănătății, Nelu 
Tătaru, spune că pacienții 
COVID externați pe propria 
răspundere, care respectă 
izolarea la domiciliu, au dreptul 

la concediu medical. Ei trebuie 
să se adreseze medicului de 
familie.

„ E v a l u ă m ,  p u n e m  u n  
d i a g n o s t i c ,  e x p l i c ă m  
pacientului, își asumă. Dacă el 

vrea să plece, anunțăm DSP, 
anunțăm medicul de familie”, a 
spus Nelu Tătaru.

El a adăugat că în primele 3 
zile au fost circa 550 de externări 

la cerere în toată țara, dar că 
numărul este acum în scădere.

„Sunt cei asimptomatici care 
vor o externare mai rapidă decât 
cele 10 zile pe care le avem în 
ordin”, a precizat el.

„Noi nu mai putem condiționa 
această internare, în acest 
moment. Dacă acel pacient 
respectă acea izolare la 
domiciliu, o recomandare - el s-a 
prezentat undeva, având un test 
pozitiv, a fost evaluat, a refuzat o 
internare, i s-au făcut niște 
r e c o m a n d ă r i ,  r e s p e c t ă  
recomandarea, e luat în primire 
de medicul de familie și medicul 
trebuie să-i acorde acele zile de 
concediu medical”, a spus Nelu 
Tătaru.

Dacă acest lucru nu se 
întâmplă, trebuie să facă o 
sesizare la Direcția de Sănătate 
Publică, a adăugat el.

Sandra Alexiu, medic de 
familie, a precizat la Digi24 că 
pacienții COVID asimptomatici 
nu trebuie să se prezinte la 
c a b i n e t ,  c i  s ă  f a c ă  o  
teleconsultație, pentru că sunt 
contagioși și îi pot infecta și pe 
alții.

Președintele Federației Părinților

Decizia privind 
deschiderea școlilor 

trebuie descentralizată

Trăim într-o epocă în care 
inflamaţia cronică este baza 
tuturor bolilor degenerative. 
Cauza? Alimentaţia, stresul, 
medicaţia, apa, aerul ... cam tot 
ceea ce ne înconjoară. De 
aceea,  este v i ta l  pentru 
sănătatea noastră şi a copiilor să 
avem aport zilnic de Omega3, 
dar mai ales de a reduce 
consumul excesiv de Omega6.

Acizii graşi Omega3 sunt 
anti-inflamatorii, reduc stresul 
oxidativ la nivel celular şi sunt 
i m u n o - m o d e l a t o r i .  A j u t ă  
sistemul cardio-vascular, ţin în 
frâu colesterolul şi trigliceridele, 
au un aport benefic asupra 
vaselor de sânge, tensiunii 
arteriale şi vasculare. De 
asemenea, sunt de mare ajutor 
în bolile coronariene, în artrite şi 
poli-artrite reumatoide, în 

dezvoltare neuronală la copii şi 
menţinerea sistemului neuronal 
la adulţi. Este un anti-coagulant 
natural, mai spune dr Clayton. 
Efectele clare apar la 120 de zile 
de la începerea suplimentării 
dietei cu Omega3 şi ar trebui luat 
zilnic. Însă aportul se face 
calculat în funcţie de numărul de 
kilograme al fiecărui individ. 

Sursele a l imentare de 
Omega3 sunt peştii graşi - 
somonul sălbatic, macroul, 
codul, algele, anşoa. Pentru că 
s u p l i m e n t e l e  n u  s u n t  
întotdeauna indicate, sursa cea 
mai bună este peştele şi algele - 
pentru persoanele vegane 
există produse cu Omega3 
extras exclusiv din alge. Dar nu 
este suficient. Uleiul de peşte 
oxidează atât după deschiderea 
sticlei, cât mai ales când 

pătrunde în corp la temperatura 
corporală de peste 35 de grade. 
De aceea, produsele pe care le 
consumaţi trebuie să conţină 
polifenoli, acei ”conservanţi” 
naturali care au un dublu rol: 
unul de a conserva uleiul de 
peşte şi al doilea de a proteja 
celula noastră. Polifenolii se 
extrag din uleiul de măsline 
culese devreme şi presate la 
rece. 

O altă sursă este broccoli, 
coajă de măr şi orice înveliş al 
fructelor. Un alt tip de Omega 
benefic este Omega 9: toate 
uleiurile presate la rece, nucile 
(ca ju ,  macadamia ,  nuca  
românescă, braziliană) alunele, 
toate acestea consumate crude, 
mai spune dr Clayton în 
interviurile acordate pe blogul 
actriţei Ani Creţu.

Pacienții COVID externați pe propria răspundere 
și care respectă izolarea au dreptul

 la concediu medical

Ce rol important are Omega3 în organism!

Introducerea unui modul de educație ecologică 
în programa de la biologie sau chimie, pentru a-i 
ajuta pe elevi să înțeleagă fenomenul 
schimbărilor climatice, reformarea planurilor-
cadru pentru învățământul liceal și gimnazial 
începând cu  anu l  șco lar  2021-2022,  
restructurarea Caselor Corpului Didactic în 
livratori “de servicii de formare calitative” – sunt 
câteva dintre solicitările pe care Consiliul Național 
al Elevilor le lansează tuturor partidelor politice, 
înainte de alegerile parlamentare.

“Alegerile parlamentare se apropie și, odată cu 
acestea, reconfigurarea programului de 
guvernare și stabilirea unor noi obiective ale 
următorului Guvern. În acest sens, Consiliul 
Național al Elevilor lansează cele 10 obiective 
pentru dezvoltarea educației”, anunță organizația, 
într-un comunicat, potrivit Edupedu.ro.

Elevii spun că “scopul nostru este ca toate 
partidele politice să își asume aceste obiective 
absolut necesare pentru dezvoltarea sistemului 
de învățământ preuniversitar”.

Ce le cer elevii partidelor, înainte de 
alegerile parlamentare
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Mii de cuvinte înghesuite în depozitele noastre de 
memorie abia așteaptă să fie scoase la iveală și să fie 
folosite în propoziții. În urma unui studiu recent asupra 
pacienților cu epilepsie și a voluntarilor sănătoși, oamenii de 
știință au descoperit cum creierul nostru folosește unele 
cuvinte comune precum „porc”, „ușă” și „tanc” mult mai des 
față de altele precum „pisică”, „stradă” sau „scări”.

„Am descoperit că unele cuvinte sunt mult mai 
memorabile decât altele. Rezultatele studiului susțin ideea 
că amintirile noastre sunt depozitate în rețele neurale. Astfel, 
creierul caută aceste amintiri în același mod în care un motor 
de căutare găsește anumite informații pe internet”, a spus 
Weizhen (Zane) Xie, cercetătorul care a coordonat studiul.

 „Sperăm ca aceste rezultate să fie folosite ca o hartă 
pentru a evalua sănătatea memoriei și a creierului unei 
persoane”, a adăugat cercetătorul.

Inițial, oamenii de știință au fost surprinși și chiar puțin 
sceptici față de rezultatele studiului. Pentru mulți ani, 
cercetătorii au crezut că aducerea aminte cu succes a unui 
cuvânt arată cum creierul uman produce o legătură 
puternică între două cuvinte și că un proces similar ar putea 
explica de ce unele experiențe sunt mai memorabile decât 
altele.

Însă, orice dubii au fost rapid uitate după ce echipa de 
oameni de știință a observat rezultate similare la 2.623 de 
voluntari sănătoși.

 „Unele imagini cu oameni și locuri sunt în mod firesc mai 
memorabile pentru toți oamenii, deși noi toți vedem lucruri 
diferite în timpul vieții. Asta înseamnă că putem ști în avans 
ce își pot aminti sau ce pot uita oamenii”, au adăugat 
cercetătorii, potrivit MedicalXpress.

„Am văzut că unele lucruri, anume cuvinte, ar putea fi în 
mod firesc mai ușor de memorat pentru creier. Aceste 
rezultate reprezintă cele mai solide dovezi de până acum 
privind modul în care creierul controlează memoria”, au mai 
adăugat oamenii de știință.

O maşină se loveşte brutal de o căruţă. În urma 

accidentului calul şi căruţaşul sunt răniţi destul de grav. 

Poliţistul vine la faţa locului şi văzând calul chinuindu-se, 

într-un acces de milă, îl împuşcă. Apoi se îndreaptă către 

căruţaş cu pistolul în mana şi îl întreabă:

– Şi dumneavoastră sunteţi rănit? 

– Nu, nu! Doamne fereşte, aşa de bine nu m-am simţit 

niciodată!

***

Un sofer gonea pe strada cu peste 100km/h, cand 

deodata ii apare in fata o pisica. Da peste ea si il vede pe 

proprietarul pisicii furios. Coboara din masina si il intreaba 

pe proprietar:

- Domnule imi pare nespus de rau dar se pare ca v-am 

accidentat mortal pisica. E vreun fel in care ma pot revansa?

- E unul... depinde daca stii sa prinzi soareci.

Pastila de râs

Din păcate, pentru cei 
dintre noi care se apropie 
vertiginos sau au trecut deja 
de 30 de ani, acesta este 
momentul în care mușchii 
încep să se micșoreze. Un 
nou studiu prezintă încă un 
motiv pentru care nu ar trebui 
să mai lenevim.

Printre altele, s-a mai 
dovedit că exercițiul fizic 
crește numărul mitocondriilor 
(organi te celu lare care 
generează energie) din celule. 
În plus, crește și fluxul 
sanguin, precum și rezistența 
osoasă.

În timp ce multe studii 
asupra degradării mușchilor 
se concentrează pe oamenii 
în vârstă, reducerea lentă a 
țesu tu lu i  muscu la r  d in  
corpurile noastre începe de 
fapt după vârsta de 30 de ani. 
În fiecare an pierdem în jur de 
3% sau 5% din mușchi.

Din fericire, mușchii noștri 
se pot regenera, iar cu puțin 
efort putem chiar să dăm 
timpul înapoi.

Creșterea mușchilor, sau 
regenerarea după accidentări, 
implică celulele satelit. Atunci 
când acestea se transformă 
într-o nouă generație de 
celule, pot deveni tot celule 
satelit sau mioblaste (celule 
care mai apoi devin celule 
musculare). Însă, aunci când 
nu sunt folosite, celulele satelit 

intră într-o stare de hibernare 
și economisire a energiei.

„Este evident că celulele 
satelit sunt activate prin 
diferite căi în urma exercițiului 
fizic”, a explicat biologul 
W i l l i a m  C h e n ,  d e  l a  
Universitatea Ottawa din 
Canada, potrivit ScienceAlert.

M u l t e  s t u d i i  a s u p r a  
sesiunilor de antrenament cu 
oameni au indicat o creștere în 
înmulțirea celulelor satelit.

La fel ca restul celulelor, 
cele satelit se pot deteriora 
odată cu înaintarea în vârstă. 
Chiar și în stare de hibernare, 
atunci  când act iv i ta tea 
celulară este redusă, procesul 
menținerii în această stare 
produce pierderi celulare.

Așadar, dacă celulele 
satelit rămân în hibernare 
prea mult timp, pierderea 
celulară poate produce 

deteriorări. Astfel, poate 
preveni celulele să se mai 
regenereze. Chiar mai râu, în 
cazu l  în  ca re  mușch i i  
îmbătrâniți nu sunt activați, 
celulele satelit se pot bloca în 
starea de hibernare. Acestea 
îș i  pot  p ierde complet  
abilitatea de regenerare.

C u  t o a t e  a c e s t e a ,  
„exercițiul fizic nu previne 
toate defectele asociate 
îmbăt rân i r i i  în  mușch i i  

scheletici”, a mai precizat 
William Chen.

„Populația de celule satelit 
tot se reduce odată cu 
trecerea timpului. Totuși, 
exercițiul fizic ar trebui 
menținut pe tot timpul vieții. 
Efectele pierderii mușchilor 
sche le t i c i  sun t  reduse  
semnificativ în comparație cu 
stilul de viață sedentar”, a mai 
adăugat acesta.

Închiriez spațiu comercial 120 mp, în Alexandria, str. Al. Ghica. Relații la telefon 
0766.227.674.

***
Familia Mîndroceanu vinde casa de la Țigănești, preţ  casă 60.000 Euro/Negociabil. 

Telefon: 0762/660.254.
***

Vând teren intravilan la intrare în comuna Nanov, suprafața 1000 m.p. (la 300 m de 
Alexandria). 0762/660.254

***
Închiriez sau vând spațiu comercial, suprafață 60 mp, în Alexandria, strada 

Independenței, parter. Relații la telefon 0722.622.453.

Anunţuri

Vând casă în Alexandria, str. I. Creangă nr. 25 Bis, deschidere 12 m, suprafață 500 mp, 
compusă din 3 dormitoare, sufragerie, bucătărie, 2 băi, beci, centrală proprie. Preț negociabil. 
Telefon: 0721.217.130.

Anunţ

Această informare este efectuată de SC RCD&RDS SA, str. Dr. N. Staicovici nr. 75, sector 5, 
București, tel. 0314004440, fax 0314004441, ce intenționează să solicite de la Administrația 
Bazinală de Apă Argeș-Vedea aviz de gospodărire a apelor pentru realizarea lucrărilor 
“Construire rețea tehnico-edilitară pentru furnizare servicii de televiziune, internet și telefonie, 
comuna Talpa, jud. Teleorman”. Această investiție este nouă.

Acastă solicitare de aviz este conformă cu prevederile Legii apelor nr. 107/1996, cu 
modificările și completările ulterioare.

Persoanele care doresc să obțină informații suplimentare cu privire la solicitarea avizului de 
gospodărire a apelor pot contacta solicitantul de aviz la adresa menționată.

Persoanele care doresc să transmită observații, sugestii și recomandări se pot adresa 
solicitantului sau la adresa str. Ecaterina Teodoroiu nr. 43D, municipiul Câmpina, jud. Prahova, 
persoană de contact Mocanu Valentin, tel. 0740305938, după data de 14.07.2020.

Informare

privind afișarea publică a documentelor tehnice ale cadastrului
UAT Dracea din județul Teleorman anunță publicarea documentelor tehnice ale cadastrului 

pentru sectorul cadastral nr. 2, începând cu data de 17.07.2020 pe o perioadă de 60 de zile, la 
sediul Primăriei comunei Dracea, conform art. 14 alin (1) și (2) din Legea cadastrului și a 
publicității imobiliare nr. 7/1996, republicată, cu modificările și completările ulterioare.

Cererile de rectificare ale documentelor tehnice vor putea fi depuse la sediul Primăriei și pe 
site-ul Agenției Naționale de Cadastru și Publicitate Imobiliară.

Anunţ prealabil

Creierul nostru ar folosi 
strategii similare unui motor 
de căutare pentru a-și aminti 
cuvinte și întâmplări trecute

Care este cea mai bună metodă de încetinire 
a procesului de îmbătrânire



1802 - S–a născut Thomas Davenport, inventatorul 
primului motor electric (m. iulie 1851)
1520 - Au fost fixate hotarele dintre Ţara Românească şi 

Transilvania, "de la apa Oltului pînă la Râşava (Orşova)", 
prima delimitare cunoscută între cele două teritorii 
româneşti.
1 6 0 0  -  M i h a i  

Viteazul a întemeiat 
M i t r o p o l i a  
r o m â n e a s c ă  d i n  
Transilvania.
1819 - S-a născut 

E l i a s  H o w e ,  
inventatorul maşinii 
de cusut (m. octombrie 
1867).
1877 - A început 

p r i m a  e d i ţ i e  a  
Campionatului  de 
t e n i s  d e  l a  
Wimblendon
1 9 4 1  -  A r m a t a  

română a eliberat 
Bucovina de Nord.
1947 - Consiliul de 

Miniştri a decis să 
remită secretarului 
general al Organizaţiei Naţiunilor Unite declaraţia de 
intrare a României în această organizaţie şi de aderare la 
Carta Naţiunilor Unite.
1988 - A încetat din viaţă lingvistul Alexandru Graur (n. 

9 iulie 1900).
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07:00 Telejurnal matinal 10:00 
Ca'n viaţă 11:00  Yanxi, palatul 
suspinelor 12:30 Parlamentul 
României 13:00 Ediţie specială 
13:30 Catherine-bucătar in Irlanda 
14:00 Telejurnal 15:00 Akzente 
17:00 Yanxi, palatul suspinelor 
18:00 Exclusiv în România 18:50 
Bibliotecarii 20:00 Telejurnal 21:00 
Seddulbahir: între zidurile mării 
22:10 Jocurile timpului 23:30 
Telejurnal 00:15 Bibliotecarii

HOROSCOP - PROGRAM TV

Horoscop 9 Iulie

S-ar putea sa va 
c o n f r u n t a t i  c u  
probleme financiare. 
Chiar daca simtiti ca 
va merge excelent, 
g a n d i t i - v a  b i n e  
inainte de a trece la 
actiune. Seara primiti 
o veste neplacuta.

Aveti ocazia sa 
obt ine t i  cas t igur i  
n e s p e r a t e .  S u n t  
favorizate si calatoriile 
in interes personal. 
Aveti tendinta sa va 
asumati riscuri. Va 
recomandam sa fiti 
mai prudent. 

O persoana mai in 
varsta va propune o 
colaborare. Daca vi 
se ofera ocazia sa 
plecati intr-o calatorie, 
va recomandam sa nu 
e z i t a t i .  P u t e t i  
c u n o a s t e  v i i t o r i  
parteneri de afaceri. 

Sunteti nevoit sa 
v a  o c u p a t i  d e  
probleme financiare 
mai vechi. Daca vi se 
propune o colaborare, 
va recomandam sa nu 
refuzati. Consultati-va 
si cu partenerul de 
viata.

Faceti impresie cu 
seriozitatea de care 
dati dovada si sunteti 
cautat pentru sfaturi. 
Profitati de contextul 
favorabil de astazi 
pentru a va rezolva 
p r o b l e m e l e  
importante! 

A s t a z i  s u n t  
favorizate planurile 
de viitor si investitiile 
f i n a n c i a r e .  E s t e  
posibil sa incasati 
banii pentru o lucrare 
incheiata recent. Va 
recomandam sa va 
menajati sanatatea!

Vi se implineste 
dorinta de a schimba 
ceva  i n  re l a t i i l e  
parteneriale. Dupa-
amiaza va simtiti 
foar te  b ine la  o  
intalnire cu prietenii. 
Va sfatuim sa nu 
monopolizati discutia.

Aveti un succes 
deosebit in afaceri. 
R e l a t i i l e  c u  
co laborator i i  sunt  
foarte bune. Va sfatuim 
sa aveti rabdare! Nu 
alergati dupa rezultate 
imediate, ca sa nu 
aveti surprize!

L a  s e r v i c i u ,  
preluati o parte din 
sarcinile unui coleg. 
Nu este cazul sa va 
faceti griji, o sa faceti 
fata cu succes tuturor 
problemelor. S-ar 
putea ca lipsa banilor 
sa va deranjeze.

BERBEC

Sunteti hotarat sa 
puneti capat unei 
situatii neplacute de 
la serviciu. Va sfatuim 
sa fiti atent cum 
vorbiti, pentru ca 
s u n t e t i  n e r v o s .  
Incercati sa nu ii 
judecati pe cei din jur!

S u n t e t i  f o a r t e  
increzator in fortele 
proprii si puteti avea 
succes in afaceri. S-
a r  p u t e a  s a  v a  
re in ta ln i t i  cu  un 
prieten vechi, care va 
propune o colaborare 
avantajoasa. 

Aveti succes in 
a c t i v i t a t i l e  
intelectuale si depasiti 
toate dificultatile. Este 
o zi buna pentru 
examene. Pe plan 
sentimental, totul este 
in ordine. Acordati mai 
multa atentie familiei.

TAUR GEMENI RAC

LEU FECIOARĂ BALANŢA SCORPION

SĂGETĂTOR CAPRICORN VĂRSĂTOR PEŞTI

Semnificaţii istorice pentru 

07:00 Ştirile Pro Tv 10:30 
Vorbeşte lumea 13:00 Ştirile 
Pro Tv 14:00 Lecţii de viaţă 
15:00 La Maruţă 17:00 Ştirile 
Pro Tv 18:00 Ce spun românii 
19:00 Ştirile Pro Tv - ● Sport ● 
Vremea 20:30 Las fierbinți 
21:30 O luptă personală 3: 
Frontul de acasă 23:30 Ştirile 
Pro Tv 00:00 Prima lovitură a lui 
Jackie Chan 01:45 Las fierbinți

07:00 Observator 08:00 
Neatza cu Răzvan şi Dani 12:00 
Observator 14:00 Mireasa 16:00 
Observator 17:00 Acces direct 
19:00 Observator - Sport/Meteo 
20:30 Chefi la cuțite - (re-run 
sezon 5) 23:45 Observator – 
Sport 00:15 Xtra Night Show 
01:00 Observator 02:00 Acces 
direct 03:30 Chefi la cuțite 06:00 
Observator

08:15 Pastila de râs 09:15 
Kosem 11:00 Puterea dragostei 
12:00 Știrile Kanal D 13:00 În 
căutarea adevărului 15:00 Teo 
Show 17:00 Puterea dragostei 
19:00 Știrile Kanal D 20:00 Mă 
numesc Zuleyha 22:30 Patria 
mea esti tu 00:00 Știrile Kanal D 
01:00 Puterea dragostei 03:45 
În căutarea adevărului

07:20 Familia 10:00 Starea 
naţiei 11:30 Casa: construcţie 
şi design 14:00 Camera de râs 
15:05 Focus 16:00 Familia 
18:00 Focus 18 19:00 Trăsniți 
20:00 Răpirea fecioarelor 
22:00 Starea naţiei 23:00 
Focus din inima României 
23:30 Trăsniți 00:30 Împotriva 
Mafiei 02:30 Cireaşa de pe 
tort

09:30 La bloc 12:00 919 
Fifth Avenue 14:00 Arthur 
16:15 Proiectul Meduza 
18 :15  La  b l oc  20 :30  
Fantomele fostelor iubite 
22:30 Pineple Express: O 
afacere riscantă 01:00 
Fantomele fostelor iubite 
02:45 Pineple Express: O 
afacere riscantă 04:45 La 
bloc 05:45 La Maruţă

08:00 Paşaport de România 
09:00 Cireșarii 10:00 Câştigă 
România! 11:00 Iubire dincolo de 
timp 12:00 Telejurnal  13:00 Cultura 
minorităţilor 13:30 Natură şi aventură 
14:00 Paşaport de România 15:00 
Vlaşinii - Urzeli necunoscute 16:00 
Iubire dincolo de timp 17:00 
România…în bucate 17:40 Vara 
amintirilor 19:00 Telejurnal 20:10 Un 
strop de noroc 22:00 Câştigă 
România! 23:00 Anatomia lui Grey 
23:55 Un strop de noroc

08:40 Cartea Junglei 10:25 
Bătălia de la Midway 12:40 
Vrei să te însori cu mine? 
14:25 Paddington 15:55 
Terminator: Genisys 17:50 
Mai bine nu se poate 20:00 
Mid90s 21:25 Idilă prin 
efracție 23:20 Cod roșu la 
Londra 00:50 Elysium 02:35 
Rufele se spală în familie 
03:55 Black '47 05:35 Mid90s

Redacţia ISSN: 1843-4037

Responsabilitatea pentru conţinutul materialelor aparţine, în totalitate, autorului.
Fotografiile cu indicativele     şi     reprezintă trucaj şi respectiv, pamflet.PT

Vrei să fii zilnic la curent cu cele mai importante ştiri din judeţul tău, dar nu ai timp 
de pierdut pentru a sta la coadă la chioşcurile de ziare? De acum cotidianul MARA 
vine la tine acasă. Decupează talonul de abonament din ziar, achită în contul 
RO55CECETR0101RON0427628, deschis la CEC BANK Alexandria suma 
aferentă lunilor de abonament alese şi expediază talonul de abonament + copia 
chitanţei de plată pe adresa cotidianului MARA: Alexandria, Str. Libertăţii, nr. 271, Bl. 
L4 sau pe fax. 0347/80.44.48 sau poţi veni direct la sediul cotidianului şi de luna 
următoare ziarul MARA vine la tine la uşă.

Cotidianul MARA vine la tine acasă

Talon de abonament

Persoana fizică: Numele _______________ Prenumele ________________
Vârsta ______ Profesia __________________________________________ 
Persoană juridică: Nume firmă ___________________________________ 
Domeniul de activitate __________________________________________
CUI _____________ Cont __________________ Banca ________________
Vei primi abonamentul la adresa:
Str. _______________ nr ______ Bl. ______ Sc. ______ Et. _____ Ap. _____
Localitatea ________________ Cod poştal ____________ Judeţul _______
Tel _______________Fax _____________E-mail______________________
Doresc să achiziţionez un abonament la cotidianul MARA începând cu luna 

9 Iulie

Redactor şef: Emil PETRESCU
Secretar de redacţie: Dana PĂUNE

Redactori: Claudiu DUMITRACHE, Cornelia RĂDULESCU,  
Gheorghe PIETREANU, Ioan DUMITRESCU, 

Mihail TĂNASE, Carmen ROBESCU
Tehnoredactor: Ionuţ CĂRUŢĂ

Orice neregulă, orice problemă, orice necaz pot fi 
sesizate reporterului de servici la numărul de telefon: 0763.801.083

Alexandria, str. Libertăţii, nr. 271, bl. L4, jud. Teleorman 
Telefon director executiv: 0763.801.083

E-mail: ziarulmara@email.com
www.ziarulmara.ro

Tipărit la Tipografia “MARA”



Restaurantul “Riviera” din cadrul Complexului turistic “Mara” organizează la cererea 
dumneavoastră nunți, botezuri, simpozioane, baluri, banchete, orice tip de recepție și 
sărbătorirea oricăror evenimente din viața dumneavoastră.

În mod excepțional, Restaurantul “Riviera” vă oferă în anul 2020 posibilitatea de a 
organiza în zilele de sâmbătă și duminică nunți și botezuri, indiferent de numărul 
invitaților.

Pentru relații suplimentare vă așteptăm la sediul unității din zona Peco 

sau la telefon: 0723.148613.
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Marţi seară a apărut în presa online 
informaţia că Adrian Mutu va fi antrenorul CFR-
ului. Dacă s-ar pune în practică, ar însemna ca 
Mutu să nu apuce să debuteze la naţionala de 
tineret a România, acolo unde a fost pus în locul 
lui Mirel Rădoi.

CFR Cluj este pe locul secund şi 
traversează prima criză sportivă cu Petrescu pe 
bancă. După ce a pierdut cu Craiova, echipa a 
făcut 2-2 cu Astra, meci în care a avut 2-0 la un 
moment dat!

Adrian Mutu a discutat cu Neluţu Varga 
acum două săptămâni, "la un şpriţ"

În urmă cu aproape două săptămâni, Adrian 
Mutu a fost prezent la Cluj, la meciul CFR Cluj-
Universitatea Craiova, scor 2-3, ca să 
urmărească jucătorii Under21.Un rezultat care 
a provocat discuţii aprinse, mai ales că Dan 
Petrescu a dat vina pe conducere pentru 
absenţa liniştii  la echipă.

Atât rezultatul din teren, cât şi atacul lui 
Petrescu l-au enervat pe Neluţu Varga, patronul 
de fapt al celor de la CFR, care consideră că a 
făcut eforturi financiare imense şi că echipa ar 
trebui să înţeleagă asta. 

După meci, Varga i-a invitat ca de obicei la 
masă pe mai mulţi apropiaţi de-ai săi, dar şi pe 
Adrian Mutu, cu care este prieten.

Varga l-a asigurat pe preşedintele Marian 
Copilu că nu se va băga în managementul 
clubului

Inevitabil, discuţia a alunecat şi spre meciul 
pierdut de clujeni, iar Mutu a explicat unde 
crede că au greşit gazdele, care la 2-2 s-au 
avântat să marcheze golul victoriei, deşi un 
rezultat de egalitate le-ar fi avantajat.

Varga ar fi fost încântat de explicaţiile tactice 
ale lui Adrian Mutu şi i-a spus că, gata, nu-l mai 
lasă să plece din Cluj pentru că trebuie să preia 
echipa. Sursele Digi Sport susţin că discuţii 
concrete legate de venirea lui Mutu la CFR Cluj 
nu au fost purtate.

Managementul clubului este condus de 
preşedintele Marian Copilu. După nebunia de 
acum doi ani, când Varga l-a dat afară pe Edi 
Iordănescu şi Copilu a demisionat din cauza 
acestei implicari, patronul l-a convins să se 
întoarcă la echipă doar cu promisiunea că îi 
oferă întreaga autoritate. A fost miza 
câştigătoare pentru că echipa s-a stabilizat, a 
revenit în frunte şi a câştigat al doilea titlu la 
rând.

SPORT

Federația Română de Fotbal a anunțat că un arbitru a fost 
depistat pozitiv cu coronavirus, după cazurile în care fost 
implicați Robert Avram și Iulian Călin.

Comunicatul emis de FRF nu precizează numele celui de-
al treilea arbitru depistat pozitiv cu COVID-19, dar acesta a 
fost retras de la delegări.

Al treilea arbitru român a fost depistat pozitiv cu COVID-19
Arbitrul depistat pozitiv, dar și colegii cu care a intrat în 

contact în ultima perioadă, au intrat în izolare și vor fi supuși 
unor noi serii de teste pentru coronavirus.

Alături de cei trei arbitri, în fotbalul românesc au mai 
existat cazuri confirmate de coronavirus la Dinamo, 
magazinerul echipei, la FC Botoșani, unde medicul și 
căpitanul Jonathan Rodriguez au fost testați pozitiv, 
Concordia Chiajna, fotbaliștii Andrei Marc și Ionuț Biceanu, și 
Petrolul Ploiești, care a anunțat că cinci jucători și un angajat 
al clubului au fost depistați pozitiv.

Arbitrul Horaţiu Feşnic va conduce meciul FCSB – 
Dinamo, care se va disputa, diseară, de la ora 20.00, în 
returul semifinalelor Cupei României.

În partida tur, echipa FCSB a învins cu 3-0 pe arena din 
Şoseaua Ştefan Cel Mare, într-un meci în care diferenţa 
putea fi mult mai mare, deşi oapeţii au aliniat o echipă cu 
foarte mulţi tineri. În cealaltă semifinală, joi, de la ora 20:00, 
în direct pe Digi Sport 1, se va disputa Poli Iaşi-Sepsi (scor 1-
5 în tur).

Horaţiu Feşnic s-a autorecuzat de la meciurile dintre 
FCSB şi CFR Cluj

Acum doi ani, Horaţiu Feşnic a depus o hârtie la CCA în 
care a solicitat să nu fie delegat la meciurile dintre FCSB şi 
CFR Cluj pe motiv că pot apărea speculaţii deoarce tatăl său 
a lucrat la CFR.

Horaţiu Feşnic arbitrează FCSB-Dinamo în Cupa 
României 2019-2020, returul semifinalei

Horaţiu Feşnic va fi ajutat de asistenţii Marius Nicoară şi 
Gero Szabo, iar rezervă va fi Andrei Antonie.

Horaţiu Feşnic are doar 30 de ani şi este unul dintre arbitrii 
apreciaţi în România. În 2017, el şi George Găman i-au 
înlocuit pe Lista FIFA pe Cristian Balaj şi pe Alexandru Tudor.

Este unul dintre preferaţii lui Gigi Becali şi tot el s-a aflat la 
centru la ultimul meci direct disputat de cele două echipe în 
campionat, 2-1 pentru Dinamo. A fost partida după care 
Becali a spus că Bălgrădean nu a făcut tot ce putea pentru a 
para şutul din lovitură liberă al lui Sin.

Nou caz de coronavirus în 
fotbalul românesc! Un arbitru,

 depistat pozitiv

Feşnic, arbitrul 
de la FCSB-Dinamo,

 s-a recuzat de la FCSB-CFR
 Cluj ca să nu se speculeze

Bogdan Argeș Vintilă se dă 
peste cap pentru a obține 
maximum din acest final de 
sezon, iar în intrarea pe 
turnantă va fi ajutat și de un 
fotbalist polivalent din lot. 

Accidentat în primul 
meci de la revenirea 
sezonului, grecul Aristidis 
Soiledis (29 de ani) se 
an t renează  d in  nou ,  
normal, alături de elevii lui 
Bogdan Argeș Vintilă, iar în 
această seară, în partida cu 
D i n a m o  d i n  C u p a  
României, ar putea primi 
câteva minute din partea 
antrenorului, susține pentru 
Digi Sport o sursă apropiată 
vicecampioanei. 

"Soi ledis e genul lui  
Brandan. E unul dintre puținii 
în care Becali mai are 
încredere"

Cu un lot măcinat de 
accidentări, FCSB a ieșit din 

lupta pentru titlu și, deși la 
începutul sezonului, gruparea 
lui Gigi Becali avea o bancă 
solidă și dubluri pentru fiecare 
post, în timp s-a ajuns că 
tehnicianului roș-albaștrilor să 

apeleze la juniori. 
Soiledis s-a accidentat pe 

12 iunie, înaintea partidei din 
deplasare cu CFR Cluj (0-1), 
iar Vintilă s-a văzut nevoit să 
improvizeze în banda stângă. 
Fără Soiledis, Momcilovic 

(forțat să plece - așa cum Digi 
Sport v-a informat ieri) și 
Panțîru (și el accidentat), 
antrenorul vicecampioanei a 
improvizat, dar problemele s-
au agravat în timp în linia 

defensivă. 
Vulnerabilă și în centru, 

lipsită de Planic, cu Iulian 
Cristea și Miron cu evoluții 
neconcludente, linia de 
a p ă r a r e  a  f o r m a ț i e i  
patronate de Gigi Becali 
poate înflori prin revenirea 
lui Soiledis, care tocmai s-a 
întors din Grecia. 

"El e genul lui Brandan. 
Poate juca la fel de bine și 
fundaș stânga, și mijlocaș 

stânga, dar și fundaș central. E 
unul dintre puținii în care 
Becali mai are încredere", 
spune un apropiat al formației 
la care deja au început 
căutările pentru un nou 
antrenor.

Mutu la CFR în locul lui Petrescu? 
Discuţia patronului care a învolburat apele la Cluj

O veste bună pentru FCSB: 
a revenit un jucător polivalent. "E ca Brandan!"
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